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高考英语模拟试题

第一部分 英语知识运用（共两节，满分45分）

第一节
单项填空（共15小题；每小题1分，满分15分）

从A、B、C、D四个选项中，选出可以填入空白处的最佳选项。 

1. More Chinese graduates prefer to work for ____ state-owned company rather than work for ____ foreign-owned enterprise, according to a new survey.

A. a, a           B. a, the          C. the, a             D. the, the

2. The launch of the iPhone is good news for China Unicom but it's too early to say _____ it would help increase the number of its users.

A. how          B. whether            C. what           D. why

3.In Stankovic Cup final China _______ the game with a win but Liu Wei missed two of free throws before Turkey's Sonkol Umit tied the scoring 69-69 to force the game into overtime.

A. could finish        B. would finish      C. would have finished    D. could have finished

4. After 60-year development since 1949, China ______ a market with huge potential and a leader of world economy.

A. became        B. is becoming          C. becomes              D. has become

5. Since a good story is universal, it is no______ that cartoons have captured the imagination of the world. 

  A. wonder        A. need              C. point            D. sense  

6. I saw a familiar girl run towards me quickly, but before I could recognize who she was, she had run back in the direction _____ she had come.

A. from which        B. in which         C. by which         D. of which

7. With China's state television began _____NBA games in the late 1980s and especially with Yao Ming's entry to the Houston Rockets, China's basketball has boomed.

A. showing          B. leaving            C. giving           D. sparing

8. I found a very beautiful coat in a shop this morning，and I’m going to buy ___this afternoon．

A．it                B．this              C．one                    D．any

9. _____in Thailand that the whole roof was blown off.  

A. So terrible the storm may be              B. So terribly the storm may be

C. So terrible was the storm                 D. So terribly was the storm

10. It is also the responsibility of the general public to be conscious _____the symptoms of the H1N1 influenza.

A. from       B. in       C. at       D. of

11. More and more young boys and girls are signing up for Super Boys’ or Girls’ Voices nowadays, ______their abilities in singing. 

A. showing         B. shown       C. having shown     D. having been shown   

12. The secretary has a lot of things to ________ in the office since she has been away for quite a few days. 

A. take up          B. make up             C. work out             D. carry out

13. --- Would you like a cup of coffee or a glass of beer?

---______________ will do, but milk is __________ popular with me.

A. Neither; not      B Both; more        C. Either; the most         D. All; the most

14. "We can not afford limited progress. We need rapid progress," Ban said at the Third World Climate Conference in Geneva, ______by the World Meteorological Organization (WMO).

A. organized


B. being organized

C. organizing

D. was organized

15. — Could I use your dictionary?  

— Sure you ____, ____ . 

A. Can, Go ahead        B. can, Use it         C. could, Help yourself   D. could, Take it

第二节
完形填空(共20小题，每题1.5分，共30分)

阅读下面短文，撑握其大意，然后从16—35各题所给的四个选项（A、B、C和D）中，选出最佳选项。

A woman came out of her house and saw 3 old men with long white beards sitting in her front yard. She did not 16 them. She said "I don't think I know you, but you must be 17 . Please come in and have something to eat."

"Is the man of the house 18 ?", they asked. "No", she said. "He's out." "Then we cannot come in", they replied.

In the evening when her 19 came home, she told him what had happened. "Go to tell them I am home and 20 them in!" The woman went out and invited the men in. "We do not go into a house 21 ," they replied. "Why is that?" she wanted to know.

One of the old men 22 : "His name is Wealth," he said pointing to one of his friends, and said pointing to another one, "He is Success, and I am 23." Then he added, "Now go in and discuss with your husband which one of us you want in your home." 

The woman went in and told her husband what was said. Her husband was 24 . "How nice!!", he said. "Since that is the 25 , let us invite Wealth. Let him come and 26 our home with wealth!"

His wife 27 . "My dear, why don't we invite Success?" Their 28 was listening from the other corner of the house. She jumped in with her own 29 : "Would it not be better to invite Love? Our home will then be filled with love!"

"Let us 30 our daughter-in-law's advice," said the husband to his wife. "31 and invite Love to be our 32 ." 

The woman went out and asked the 3 old men, "Which one of you is Love? Please come in and be our guest." 

Love 33 and started walking toward the house. The other 2 also got up and followed him.34 , the lady asked Wealth and Success: "I only invited Love, Why are you coming in?" 

The old men replied together: "If you had invited Wealth or Success, the other two of us would've 35 , but since you invited Love, Wherever he goes, we go with him. Wherever there is Love, there is also Wealth and Success!!!!!!" 

16. A. recognize


B. realize


C. notice


D. believe

17. A. dirty



B. thirsty


C. angry


D. hungry

18. A. strong


B. brave


C. home


D. clever

19. A. husband


B. father


C. neighbour

D. relative

20. A. invite



B. force


C. cheat


D. encourage

21. A. separately


B. together

C. secretly

D. straight

22. A. shouted


B. smiled


C. explained

D. admitted 

23. A. Happiness


B. Sadness

C. Love


D. Success

24. A. upset



B. overjoyed

C. active


D. negative

25. A. reason


B. result


C. excuse


D. case

26. A. fill



B. furniture

C. buy


D. sell

27.A. disagreed


B. agreed


C. pleased

D. moved

28. A. advisor


B. daughter

C. daughter-in-law
D. teacher

29. A. child


B. suggestion

C. money


D. man

30. A. fix



B. repair


C. soften


D. follow

31. A. Go away


B. Turn around
C. Get in


D. Go out

32. A. member


B. emperor

C. wealth


D. guest

33. A. woke up


B. passed away    C. got up


D. sat down

34. A.Horrible


B. Surprised 

C. Alone


D. Uncomfortalbe

35. A. died out


B. ran out


C. cried aloud

D. stayed out

第二部分  阅读理解（共20小题；每小题2分，满分40分）

阅读下列短文，从每题所给的四个选项（A、B、C和D）中，选出最佳选项。

A

One fine day, an old couple around the age of 70, walks into a lawyer's office. Apparently, they are there to file a divorce. Lawyer was very puzzled, after having a chat with them, he got their story.

This couple had been quarreling all their 40 years of marriage nothing ever seems to go right.

They hang on because of their children, afraid that it might affect their up-bringing. Now, all their children have already grown up, have their own family, there's nothing else the old couple have to worry about, all they wanted is to lead their own life free from all these years of unhappiness from their marriage, so both agree on a divorce.

While they were signing the papers, the wife told the husband. “I really love you, but I really can't carry on anymore, I'm sorry.”

"It's OK, I understand." said the husband. 

Little did she know that, over the years, the husband has been trying all ways to please her, little did she know that drumsticks were the husband's favorite.

Little did he know that she never thought he understands her at all, little did he know that she hates drumsticks even though all he wants is the best for her.

That night, both of them couldn't sleep, toss and turn, toss and turn. After hours, the old man couldn't take it anymore, he knows that he still loves her, and he can't carry on life without her, he wants her back, he wants to tell her, he is sorry, he wants to tell her, "I love you."

He picked up the phone, started dialing her number. Ringing never stops. He never stops dialing.

On the other side, she was sad, she couldn't understand how come after all these years, he still doesn't understand her at all, she loves him a lot, but she just can't take it any more. Phone's ringing, she refuses to answer knowing that it's him. "I want to keep it this way, if not I will lose face. "She thought. Phone is still ringing. She has decided to pull out the cord.

Little did she remember, he had heart problems.

The next day, she received news that he had passed away. She rushed down to his apartment, saw his body, lying on the couch still holding on to the phone. He had a heart attack when he was still trying to get thru (接通) her phone line.

36. The old couple wanted to file a divorce because __________.

A. they had no child.    B. their children didn’t like them.

C. they didn’t understand each other actually.   D. the old man didn’t love the old woman.

37. Why didn’t they file a divorce before they were at the age of 70?

A. Because they were loving each other then. 

B. Because they had no time to lawyer’s office.

C. Because they wanted to make their divorce open.

D. Because they didn’t wish to affect their children’s up-bringing.

38. According to the passage we can know that ______.

A. the old man still loved his wife really.     B. the wife didn’t love her husband at all.

C. their children still lived with old couple.    D. they were in harmony over 40 years.

39. After the last paragraph the old woman would be _______.

A. wild with joy   B. wild with grief   C. unconcern about it    D. angry at that

                                        B

A young man was getting ready to graduate from college. For many months he had admired a beautiful sports car in a dealer's showroom, and knowing his father could well afford it, he told him that was all he wanted. 

As Graduation Day approached, the young man awaited signs that his father had purchased the car. Finally, on the morning of his graduation, his father called him into his private study. His father told him how proud he was to have such a fine son, and told him how much he loved him. He handed his son a beautiful wrapped gift box. Curious, but somewhat disappointed, the young man opened the box and found a lovely, leather-bound Bible, with the young man's name embossed in gold. Angrily, he raised his voice to his father and said, "With all your money you give me a Bible?" He then stormed out of the house, leaving the Bible.

Many years passed and the young man was very successful in business. He had a beautiful home and a wonderful family, but realizing his father was very old, he thought perhaps he should go to see him. He had not seen him since that graduation day. Before he could make the arrangements, he received a telegram telling him his father had passed away, and willed all of his possessions to his son. He needed to come home immediately and take care of things.

When he arrived at his father's house, sudden sadness and regret filled his heart. He began to search through his father's important papers and saw the still new Bible, just as he had left it years ago. With tears, he opened the Bible and began to turn the pages. As he was reading, a car key dropped from the back of the Bible. It had a tag with the dealer's name, the same dealer who had the sports car he had desired. On the tag was the date of his graduation, and the words. "PAID IN FULL".

How many times do we miss blessings because they are not packaged as we expected? Do not spoil what you have by desiring what you have not; but remember that what you now have was once among the things you only hoped for.

Sometimes we don't realize the good fortune we have or we could have because we expect "the packaging" to be different. What may appear as bad fortune may in fact be the door that is just waiting to be opened.

40. According to the passage we can infer that _________.

A. the author’s father was once very rich. 

B. the author’s father didn’t love him.

C. the author’s father had not enough money to buy a run car.

D. the author’s thought was wildly unrealistic.

41. When author graduated from his school, his father sent him _________.

A. a beautiful run car    B. a new leather-bound Bible

C. a gift he hoped for    D. only an empty box

42. After graduation, author _________ before his father died.

A. often went to see his father     B. had never gone home

C. went home once in the while    D. always contacted his father by phone

43. The passage can imply that _________.

A. Good fortune lies within bad, bad fortune lurks within good.

B. The author’s father didn’t understand his child.

C. where there is a will, there is a way. 

D. Every man is the son of his own works.

C

    Kids who receive special education are, without doubt, the hardest working children in any school. When they are having difficulty learning basic literacy and number concepts, when they break rules, when they need more services, support and adult attention than their peers, then they are struggling the hardest. In psychology, we are trained to think that if we are feeling angry or confused when sitting with a patient, then we are probably feeling just what our patient is feeling. The same is true for students with disabilities. Whatever we feel when we work with them, they are probably feeling as they work with us.

    If you have a disability that affects your education, then you have a brain disorder. Because education, even in mathematics, is largely verbal（用言辞）, most brain disorders responsible for educational disabilities affect language, and how you process words and ideas in written and oral form. To imagine how much effort a child with a language disability spends each school day, imagine yourself attending a school today taught in a language you had a basic understanding of. Imagine though, that while you seem fluent to others, you have trouble when people talk too fast, use idioms or expressions.

   When adults and classmates blame, or criticize kids who receive special education, they are struggling with their own confusion. It is difficult to imagine the world as it is lived by someone with an educational disability. It is difficult to understand how someone who can be so "normal" can have so many problems. It is so easy to imagine that if they just tried harder... without understanding that just to do the ordinary, kids with disabilities are making an extraordinary effort.

44. What is the purpose of the author by writing the passage?

A. to introduce how hard to be a special education teacher.

B. to think highly of the children with disabilities.

C. to show the disabled have much trouble in understanding.

D. to call on the society to care for the disabled.

45. If a disabled kid learns number concepts, he __________.

A. won’t work as hard as a normal.

B. will work double as hard as a normal.

C. will be as patient as the normal.

D. will think of his disability first.

46. If a kid has a disability affecting his education, he will ________.

A. have a hard time using the language. 

B. be too foolish to learn maths .

C. not understand what others are saying.

D. have a lot of trouble in remembering words.

47. Before you intend to blame a kid receiving special education, __________.

A. you should try to understand what he is saying.

B. you should imagine the world he lives in.

C. you should imagine yourself in his shoes.

D. you should think of the education he has received.

D

LOS ANGELES (Reuters) - Pop giant Michael Jackson, who took to the stage as a child star, died on Thursday, TMZ website reported. He was 50.

    There was no official confirmation of the reported death and spokespersons for Jackson could not be reached for comment. 

    "We've just learned Michael Jackson has died," TMZ said.

    "Michael suffered a cardiac（心脏的） arrest earlier this afternoon at his Holmby Hills home and paramedics were unable to revive him. We're told when paramedics arrived Jackson had no pulse and they never got a pulse back," the entertainment site said.

    It added, "A source tells us Jackson was dead when paramedics arrived."

    Earlier, the Los Angeles Times said the singer had been rushed to a Los Angeles-area hospital by fire department paramedics who found him not breathing when they arrived at the singer's home.

    The newspaper said paramedics performed perfectly at the scene before taking him to the UCLA Medical Center hospital.

    Jackson had been due to start a series of comeback concerts in London on July 13 running until March 2010. The singer, whose hits included "Thriller" and "Billie Jean," had been rehearsing in the Los Angeles area for the past two months.

    The shows for the 50 London concerts sold out within minutes of going on sale in March.

    His lifetime record sales tally is believed to be around 750 million, which, added to the 13 Grammy Awards he received, makes him one of the most successful entertainers of all time.

    There were concerns about Jackson's health in recent years but the promoters of the London shows, AEG Live, said in March that Jackson had passed a 4-1/2 hour physical examination with independent doctors.

48. What does the underlined word paramedics probably mean?

A. the persons who attend at home.

B. relatives or friends

C. the persons who give emergency medical treatment

D. the artists together with Jackson

49. What is the reason of Jackson’s death?

A. He was too tired before his death.

B. He was so lonely that nobody looked after him.

C. Maybe Jackson was too excited when he was invited by London.

D. The text didn’t tell us.

50. If Jackson had not died, he __________.

A. would be taken care of by the doctors.

B. would not practise singing any more.

C. would give some concerts in London soon.

D. would retire as a result of his bad health.

51. The underlined the singer probably refers to _______.

A. TMZ        B. AEG          C. Michael Jackson         D. unknown

E

American Watersports 

Tuesday--Saturday 

Located on the beach of the Sea Gardens Beach Resort, there are fun things to rent for the whole family. They offer rentals for kayaks, jetskis, and even parasails! Enjoy the water upclose or from a bird's eye view! No matter what activity you're enjoying, be sure to protect yourself and your family from the sun's powerful rays and apply plenty of sun block!

15th Street Boat Company

 Monday --Saturday

15th Street Boat Company offers rental boats of all kinds. They're sure to have what you are looking for, whether it's a small boat for a quick and simple outing or an extravagent boat with comfortable seats with a stereo(立体声) and high tech navigation(导航). You can rent a boat for half a day, a couple days, or even weeks at a time. If you want it, they've got it. It's fun for everyone!

Coconut's Watersports

9 a.m.-5 p.m. Monday through Sunday 

Coconuts Water Sports is open 7 days a week for your convenience and offers tons of water fun for the whole family. Jet ski activities last 30 minutes or 1 hour and can make stops along the way. You must be at least 14 years of age to ride alone and can be as young as 3 to ride along with an adult. Everybody is required to wear a life jacket and a license is required to operate the jet ski. Bathing suits and shorts are recommended.  

Jet Ski Tours of Miami

Thursday-Sunday 10 a.m.-7p.m.

Jet Ski Tours of Miami includes onsite parking, indoor restrooms, lockers, and life jackets for participants. You may choose a one or two hour tour and each jet ski can hold up to 3 people. You must be at least 18 years old in order to ride. As long as you are accompanied by an adult, there is no age limitation for any passenger. There is a restaurant nearby to eat at. The tour visits 6 different islands and passes by Bayside and Hard Rock. You may even catch a glimpse of dolphins playing or a manatee resting in these fabulous Florida waters. 

52. What activity is convenient for the visitors to have lunch?

A. Jet Ski Tours of Miami        B. Coconut's Watersports

C.15th Street Boat Company      D. American Watersports 

53. To satisfy your son’s curiosity about marine animals, you ___________.

A. will rent a boat to ride with him.

B. prefer an extravagant (奢侈的) boat with comfortable seats with a stereo. 

C. would like to prefer American Watersports to Florida waters.

D. can choose the tour to Bayside and Hard Rock.

54. If you like to sail a boat, you can________.

A. go to the Sea Gardens Beach Resort        B. visit 15th Street Boat Company

C. choose Jet Ski Tours of Miami           D. go to Coconut’s Watersports

55. To ride alone in the jet ski activities, _____________.

A. you have to be at least 14 years old.          B. you can choose to wear a life jacket or not.

C. you must be over18 years old.                D. you have to be with parents.

2011高考冲刺英语预测卷4   （答案）

1.【考点分析】本题考查冠词。这一考点分析，旨在考查学生对相应冠词a和the在具体语境中的应用能力。

【参考答案】A。

【解题思路】句意：根据最新调查，越来越多的中国毕业生更愿意在国有企业工作，而不是在外企。由句意可知两空都为泛指，用不定冠词a。

2.【考点分析】本题考查连词。旨在考察学生对连词的掌握能力。

【参考答案】B。

【解题思路】 句意：iPhone对于中国联通是个好消息，但是对其用户的增加____有助现在说为时尚早。根据句意推测此处为“是否”更恰当。

3.【考点分析】本题考查虚拟语气。旨在考查学生对虚拟语气的相关用法的掌握。

【参考答案】D。

【解题思路】句意：在斯坦科维奇杯男篮决赛时中国本有可能赢得比赛，但是在土耳其的Sonkol Umit把分数打成69平时刘伟三投两失，比赛只好进入加时赛。根据语意，中国最终没有赢得比赛，此处表示“本可能会……”，D项正确。

4.【考点分析】本题考查时态。旨在考查学生对时态基本用法以及在具体语境中的掌握。

【参考答案】D。

【解题思路】句意：自从1949年经过60年的发展，中国____成为巨大的潜在市场和世界经济领袖。由前面的since可知空白处为现在完成时。

5.【考点分析】考查名词辨析。

【参考答案】A。

【解题思路】固定句式It is no wonder that“难怪……”。句意为：人人都喜欢好的故事，难怪卡通片引起了全世界人们的想象。There is no point/sense in doing sth.“做某事没有意义”；There is no need to do sth“没有必要做某事”。 

6.【考点分析】本题考查定语从句。旨在考查学生对关系代词的基本用法的掌握。

【参考答案】A。

【解题思路】come from是一个固定短语。句意：我看到一个熟悉的女孩向我跑来，但我还没认出她是谁，她已经转身回去了。

7.【考点分析】本题考查动词辨析。旨在考查学生对常用动词的语义及用法区别。

【参考答案】A。

【解题思路】show“演出，放映”；leave“离开”；give“给予”；spare“节约，节省”。根据句意可知A项“播放NBA比赛”正确。

8.【考点分析】考查代词。

【参考答案】A。

【解题思路】it用于指代上文提到的同一事物coat；one指不确定的”一个”。显然这里要买的是上午相中的外套，it在此相当于the one。句意为：我今天上午在一家商店看到了一件漂亮的外套。下午就去将它买了。

9.【考点分析】此题考查倒装句。旨在考查学生对特殊句型的掌握情况。

【参考答案】C。

【解题思路】so…that句型中“so+形容词/副词”放在句首，后面的句子形成倒装，根据句中各项使用be动词，其后应为形容词，排除B、D，又因为后面的过去时态，选用过去时。句意为：泰国风暴如此猛烈，以致将整个房顶刮跑了。

10.【考点分析】本题考查介词。旨在考查学生对介词以及相关搭配的掌握情况。

【参考答案】D。

【解题思路】be conscious of“意识到”,为固定搭配。句意：普通公众也有责任意识到甲型H1N1的症状表现。

11.【考点分析】考查非谓语动词用法。

【参考答案】A。

【解题思路】showing在此做伴随状语。句意为：如今，越来越多的男孩、女孩报名参加超级女生和超级男声比赛，展示他们歌唱才艺。

12.【考点分析】考查动词词组辨析。

【参考答案】B。

【解题思路】句意：秘书要把办公室留下的许多事补回来，因为她已外出好多天了。make up“弥补”，符合语境，而take up“占据”，work out“算出”，carry out“执行”，都不合句意。

13.【考点分析】考查代词和形容词。

【参考答案】C。

【解题思路】第一空用either表示前面提到的两种任何一个都可以；第二空用形容词最高级表示三者中最喜欢的。

14.【考点分析】考查非谓语动词。

【参考答案】A。

【解题思路】the Third World Climate Conference与organize之间是逻辑上的被动关系，所以用过去分词作定语。

15.【考点分析】本题考查交际英语。旨在考查学生对特定语境中交际英语的用法掌握。

【参考答案】A。

【解题思路】could 只在疑问句中表示委婉口气；go ahead表示同意对方的请求，“好的，行”

完型填空：

词数：377    难度系数：☆☆☆  建议用时：15分钟   本文标题：…The choice…

【文章大意】人生有很多诱惑，也有数不尽的选择，假如爱、成功和财富让您选择一个，那么你的选择是什么呢？短文中主人公的做法对我们是否有些启迪呢？

16. 【考点分析】本题考查动词。

【参考答案】A。

【解题思路】由I don't think I know you可知这个女人并不认识这三个老人。Recognize“认出”。

17. 【考点分析】本题考查形容词。

【参考答案】D。 

【解题思路】“女人让老人进来吃饭”这个举动可知她认为他们都“饿”了。

18. 【考点分析】本题考查形容词。

【参考答案】C。 

【解题思路】根据妻子的回答“他出去了”知老人问男主人在家与否。

19. 【考点分析】本题考查名词以及上下文的理解。

【参考答案】A。

【解题思路】据第18空前的the man of the house可推知这里为“丈夫”回家了。

20. 【考点分析】本题考查动词。 

【参考答案】A。 

【解题思路】丈夫嘱咐妻子邀请老人到家里来。

21. 【考点分析】本题考查副词。 

【参考答案】B。 

【解题思路】由老人下文的解释可知他们三个不能同时进家。

22. 【考点分析】本题考查动词。

【参考答案】C。 

【解题思路】老人回答妻子的问题，所以用“解释”。

23. 【考点分析】本题考查名词。

【参考答案】C。

【解题思路】通篇文章可知共有三位老人：Success, Wealth, Love。

24. 【考点分析】本题考查形容词。

【参考答案】B。

【解题思路】丈夫的回答"How nice!!"显示出他非常“开心”。

25. 【考点分析】本题考查名词。

【参考答案】D。

【解题思路】since that is the case既然事实是这样。

26.【考点分析】本题考查动词。

【参考答案】A。

【解题思路】Wealth进家当然家里就会“充满”财富了。

27.【考点分析】本题考查动词。

【参考答案】A。

【解题思路】妻子想要求Success进家作客，所以不同意丈夫的意见。

28. 【考点分析】本题考查名词。

【参考答案】C。

【解题思路】根据Let us 30 our daughter-in-law's advice,可知这里是儿媳发表看法。

29.【考点分析】本题考查名词。

【参考答案】B。 

【解题思路】儿媳有自己的观点。Suggestion“建议，提议”。

30.【考点分析】本题考查动词。

【参考答案】D。

【解题思路】follow one’s advice遵循某人的建议。

31.【考点分析】本题考查动词词组。

【参考答案】D。

【解题思路】go away“滚开”；turn around“转身”；get in“进入，收获”；go out“走出去”。

32.【考点分析】本题考查名词。 

【参考答案】D。 

【解题思路】邀请Love进屋作客。

33.【考点分析】本题考查动词词组。 

【参考答案】C。

【解题思路】Love被邀请所以“站起身”开始向屋子走去。

34.【考点分析】本题考查形容词。 

【参考答案】B。

【解题思路】第四段老人的解释与这里三人的表现不符，所以女人很惊讶。

35.【考点分析】本题考查动词词组。

【参考答案】D。

【解题思路】根据解释，邀请Love以外的两人时三人不会同时进家，而是呆在外面。

阅读理解：

A

体裁：记叙文    词数：410     难度系数：☆☆☆      建议用时：8分钟   

类别：细节理解+推理判断        本文标题：…The final phone…

【文章大意】就在这对70多岁的老夫妇离婚的当晚，丈夫手握没有拨通给妻子的电话永远离开了妻子。由此可知沟通是多么的必要，相互宽容就不会导致悲剧的发生。

36.【考点分析】细节理解题。

【参考答案】C。

【解题思路】根据文章第六、七两段内容可知，他们之间缺乏真正的相互理解，才导致了他们的离婚以至于发生意想不到的结局。

37.【考点分析】细节理解题。

【参考答案】D。

【解题思路】根据文章第三段They hang on because of their children, afraid that it might affect their up-bringing.可知，他们并不想因为他们的婚姻而影响了孩子们的成长，故参考答案选D。

38.【考点分析】推理判断题。

【参考答案】A。

【解题思路】根据文章第八段和最后一段可知，老头一直爱着他的妻子，没有她的日子不知怎样过，甚至在他死的时候仍然要接通妻子的电话，故老头是深爱他妻子的。

39.【考点分析】推理判断题。

【参考答案】B。

【解题思路】根据文章内容和最后一段意义可知，老妇人和老头实际上都是深爱着对方的，只是缺乏应有的理解，他们谁都离不开谁，老妇人只是碍着自己的脸面而没有去接老头的电话，才导致老头心情的压抑以至于心脏病发作而死，故当老妇人知道事情后，一定会悲痛欲绝的。

B

体裁：记叙文       词数：418      难度系数：☆☆☆      建议用时：8分钟   

类别：推理判断+细节理解+主旨大意        本文标题：…The special gift…

【文章大意】本来以为父亲给自己的礼物会是心仪已久的跑车，结果父亲只是交给他一本书，儿子非常伤心而离家出走，多年以后在整理父亲的遗物时才终于发现事情的真相。

40.【考点分析】推理判断题。

【参考答案】A。

【解题思路】根据文章第一段knowing his father could well afford it可知，作者知道他爸爸有钱能给他买一辆跑车，故应该是一位富有的人。

41.【考点分析】细节理解题。

【参考答案】B。

【解题思路】根据文章第二段the young man opened the box and found a lovely, leather-bound Bible, with the young man's name embossed in gold.可知，在作者学校毕业时，他收到的是他爸爸送给他的用皮革包起来的圣经。

42.【考点分析】细节理解题。

【参考答案】B。

【解题思路】根据文章第三段He had not seen him since that graduation day可知，自从毕业后作者从来没有见过他爸爸。

43.【考点分析】主旨大意题。

【参考答案】A。

【解题思路】根据文章最后一段内容What may appear as bad fortune may in fact be the door that is just waiting to be opened.可知，福兮祸所倚，祸兮福所伏。故参考答案应该是A。

C

体裁：议论文    词数：287    难度系数：☆☆☆     建议用时：6分钟 

类别：主旨大意+细节理解      本文标题：…Care about the disabled…

【文章大意】社会中有正常人和残疾人，残疾人做事情时遇到的困难是正常人无法想象的，所以要学会换位思考，这样就可以理解并关心残疾人。

44.【考点分析】主旨大意题。

【参考答案】D。

【解题思路】文章用三段讲述了残疾人受教育时所遭受到的困难，作者多次用了struggling和if结构，表明作者所以写文章的目的在于让正常人理解并且关心残疾人。

45.【考点分析】细节理解题。

【参考答案】B。 

【解题思路】文章第一段中When they are having difficulty learning basic literacy and number concepts… then they are struggling the hardest.说明了该题。

46.【考点分析】细节理解题。

【标准参考答案】A。

【解题思路】文章的第二段前两个句子说明了该题。

47.【考点分析】细节理解题。

【参考答案】C。

【解题思路】根据文章的最后一段尤其是最后一个句子，作者建议你和残疾人换位思考，设身处地的想一想残疾人的感受。

D

体裁：记叙文   词数：287    难度系数：☆☆☆  建议用时：6分钟   

类别：词义猜测+推理判断     本文标题：The King of Pop Michael Jackson died

【文章大意】迈克尔•杰克逊是个伟大的艺术家，他的去世震惊了全世界，他的成就为广大歌迷所永远怀念。

48.【考点分析】词义猜测题。

【参考答案】C。

【解题思路】根据下文可知划线词不是佣人、亲戚朋友或艺术合作者，而是实施急救的医护人员。

49.【考点分析】推理判断题。

【参考答案】D。 

【解题思路】根据第二段，官方声明和发言人都没有出面证实Jackson的去世和原因。

50.【考点分析】推理判断题。

【参考答案】C。

【解题思路】根据Jackson had been due to start a series of comeback concerts in London on July 13 running until March 2010可知，如果Jackson不去世，他将去伦敦演出。

51.【考点分析】推理判断题。

【参考答案】C。

【解题思路】文中并没有提及其他歌手，所以这里提到的就是Michael Jackson本人。

E

体裁：说明文   词数：348    难度系数：☆☆☆  建议用时：7分钟   

类别：4个细节理解题     本文标题：…Traveling Advertisement…

【文章大意】本文为介绍旅游活动的四则广告。

52. 【考点分析】细节理解题。

【参考答案】A。

【解题思路】在第四段中的There is a restaurant nearby to eat at说明游客可以用餐。

53. 考点分析】细节理解题。

【参考答案】D。

【解题思路】在第四段最后一个句中提到海豚、海牛，他们属于海洋动物，和题干中的marine animals相符。因此参考答案从这里找出。

54.【考点分析】细节理解题。

【参考答案】B。

【解题思路】根据文章第三段中的You can rent a boat for half a day, a couple days, or even weeks at a time可知，只有在15th Street Boat Company能租到船。文章并没有提到租船者的年龄限制，所以排除D。

55.【考点分析】细节理解题。

【参考答案】A。

【解题思路】根据文章第二段的第三个句子可得出参考答案。该题及易误选C。注意在第四部分中谈到的是你至少18岁，而不是over。
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